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1. Pp.  Juhatuse koosoleku nr. 36 otsuste täitmisest 

1.  Juhatuse koosoleku nr. 35 otsuste täitmisest 

 1.5. BMX koondise tegevuskavast 2020. 
 
Kui eelmisel koosolekul oli teada, et BMX rahvusvaheline võistluskalender on edasi lükatud teadmata ajaks, siis 
eelmise nädala seisuga avaldas UEC Euroopa karikaetappide ja Euroopa MV kuupäevad: 

 05-06.09.2020 BMX EUROPEAN CUP - ROUNDS ½ VERONA(ITALY) 
 19-20.09.2020 BMX EUROPEAN CUP - ROUNDS ¾ SARRIANS(FRANCE) 
 02-04.10.2020 UEC BMX - CHALLENGE-JUN-ELITE EUROPEAN CHAMPIONSHIPS DESSEL(BELGIUM) 
 31.10-01.11.2020 BMX EUROPEAN CUP - ROUNDS 5/6 HEUSDEN – ZOLDER(BELGIUM) 

 
Eesti noored on BMX krossi rahvusvahelisel tasandil näidanud häid tulemusi. Seega on sportlased ja nende 
taustajõud ka  sel aastal üles näidanud huvi osalemise vastu.  
Varasemalt sõlmiti kokkulepe liidupoolse toetuse osas klubidele, kelle sportlased tiitlivõistlustel osalevad 
järgmiste põhimõtete alusel: toetada 20 ratturi osalemist (6 sportlast TÜASK-ist, 6 Tartu Velo Jalgrattaklubi, 6 
Spot of Tallinn spordiklubist ja kahte sportlast Pelotonist) kokku kahel võistlusel, milleks on üks Euroopa Karika 
etapp ja Euroopa Meistrivõistlused. Klubile kantav toetus ühe ratturi osalemiseks ühel võistlusel on 300€ (100€ 
ettevalmistav laager, 100€ transport, 100€ majutus).  
  
3. Pp 2020. aasta lisaeelarve koostamise vajadusest, juhul kui eriolukorra tulemusena vähenevad Liidu tulud 

 

     Eelarve   Lisaeelarve prognoos 

TULUD KOKKU    585 819,00   493 676,06 



KULUD KOKKU    575 102,00   491 223,00 

TULEM     10 717,00   2 453,06  

OTSUSTATI: Juhatus võttis info teadmiseks. Otsustati arutada lisaeelarve teemat edasi, kui olukord on 

normaliseerunud.  

Kultuuriministeerium avas 2. juunil OM-i individuaalalade alaliitudele leevendusmeetmete taotlusvooru, milles 

jagatakse 800 000 eurot. Sellest meetmest on võimalik mingis osas kompenseerida alaliitude tulude 

vähenemist. Taotluse peame esitama 9. juuniks. 

OTSUSTATI: Taotleda Kultuuriministeeriumist toetust. 

4.Pp Eriolukorrast tingitud EJL-i 2020 võistluskalendri strateegia 

OTSUSTATI: Juhatus otsustas EJL-i võistluskalendri tühistada. Selle kohane pressiteade saadetakse välja 23.04. 

Eriolukorra lõppedes esitavad kõik korraldajad uued võistluskalendri taotlused. 

TÄITMINE: Täpsemalt 4. päevakorrapunktis.  

 

 

2. Pp.  Eelarve täitmine seisuga 31.05.2020 

 

Eelarve 2020 Täitmine 31.05 

Tulud  585 819,00 366 250,73 

Kulud  575 102,00 189 914,45 

Tulem  10 717,00 176 366,28 

Kassa 31.05   179 726,89 

 

  

Eelarve Tulemus Võrdlus 

TULUD 
    1. LIIKMETELT SAADUD TASUD 

   KOKKU 1. LIIKMETELT SAADUD TASUD 6 400,00 7 020,00 9% 

2. ANNETUSED JA TOETUSED 
   Kokku 2.1 Olümpiakomitee toetused 261 665,00 201 668,65 -27% 

Kokku 2.2 Sihtotstarbelised toetused 59 000,00 41 339,86 -29% 

Kokku 2.3 Muud annetused ja toetused 48 504,00 20 180,00 -58% 

KOKKU 2. ANNETUSED JA TOETUSED 369 169,00 263 188,51 -31% 

KOKKU 3. TULUD ETTEVÕTLUSEST 178 100,00 87 217,50 -46% 

4. MUUD TULUD 
   Kokku 4.1 Osavõtutasud 31 650,00 5 301,50 -83% 

Kokku 4.2 Muud tulud 500 3 523,22 604% 

KOKKU 4. MUUD TULUD 32 150,00 8 824,72 -72% 

     TULUD KOKKU 585 819,00 366 250,73 -38% 

     KULUD 
    5. SF. PROJEKTIDE OTSESED KULUD 

   Kokku 5.1 Eesti meistrivõistluse korraldamine 69 600,00 4 068,62 -94% 

5.2 Koondised 
   Kokku 5.2.1  Maanteesõidu koondis 112 000,00 30 205,50 -73% 



Kokku 5.2.2  Maastikusõidu koondis 52 512,00 12 409,86 -76% 

Kokku 5.2.3  BMX koondis 16 000,00 0,00 -100% 

Kokku 5.2.4  Cyclo-crossi koondis 4 000,00 1 743,64 -56% 

Kokku 5.2.5  Parajalgratta koondis 3 000,00 0,00 -100% 

Kokku 5.2.6  Koondiste muud kulud 22 000,00 14 337,23 -34% 

Kokku 5.2 Koondiste kulud 209 512,00 58 696,23 -71% 

Kokku 5.3  Muud sihtotstarbeliste projektide kulud 15 000,00 2 976,32 -97% 

KOKKU 5. SF PROJEKTIDE OTSESED KULUD 294 112,00 65 741,17 -78% 

KOKKU 6. JAGATUD ANNETUSED JA TOETUSED 46 454,00 28 266,00 -39% 

7. MITMESUGUSED TEGEVUSKULUD 
   Kokku 7.1 Majanduskulud 32 554,00 17 810,98 -46% 

Kokku 7.2 Transpordikulud 25 135,00 11 705,06 -57% 

Kokku 7.3 Muud kulud 37 823,00 7 494,90 -81% 

KOKKU 7. MITMESUGUSED TEGEVUSKULUD 95 512,00 37 010,94 -62% 

KOKKU 8. TÖÖJÕUKULUD 139 024,00 58 656,34 -66% 

KOKKU 9. Põhivara kulum ja väärtuse langus   240   

     KULUD KOKKU 575 102,00 189 914,45 -69% 

     PÕHITEGEVUSE TULEM 10 717,00 176 336,28 1657% 
 

KOMMENTAAR (U. Karlson): Eriolukorrast tingitult on koondise tegevus seiskunud ja kulusid tehtud ei ole. 

Muud kulud on olnud tavapärased kontori, palga jne kulud. Juuni-juuli kuust hakkavad tulema suuremad 

kulutused koondiste ridadele, korraldatakse laagreid. 

KOMMENTAAR (R. Rand): Maantee EMV nimisponsori Škoda toetuse summa on veel lahtine, ülejäänud 

reklaamkulud on tulnud plaanipäraselt. 

 

ETTEPANEK: Võtta teadmiseks. 

OTSUSTATI: Juhatus võttis info teadmiseks. 

 

 

3. Pp Maanteesõidu Eesti MV kuupäevade kinnitamine 

Esialgsete plaanide kohaselt toimuksid maanteesõidu Eesti MV järgmistel kuupäevadel: 

20.08 eraldistardid, 22-23.08 grupisõidud.  

UEC on teinud muudatusi maanteesõidu Euroopa MV kuupäevade ja koha osas. Liitu edastatud info kohaselt 

toimuvad võistlused  Prantsusmaal,  Plouye’s. 

Ajakava: 

24.08 Eraldistart, kõik võistlusklassid (eliit-U23-juuniorid) 

26.08 Grupisõit NU23 ja ME 

27.08 Grupisõit MU23 ja NE 

28.08 Grupisõit MJ; segavõistkonnasõit  

 
Euroopa MV toimumise ajast ja kohast tulenevalt on mõistlik EMV tuua paar päeva varasemaks.  

Reaalselt on meie ratturitel võimalik eraldistardis saavutada väga kõrgeid kohti, seetõttu metoodiliselt on 

vajalik võistlus varasemaks tõsta.  



Alati on võimalus, et EM-i ei toimu, aga kui toimub, siis peaksime olema 100% valmis.  

Samuti peab masinapark koos varustuse (eraldistardi ja grupisõidu rattad) ja taustajõududega Prantsusmaale 

sõitu alustama hiljemalt reedel, kohe peale finišit. Sportlastele peab siis laupäevaks lennupiletid saama, et nad 

kohale lennutada. 

ETTEPANEK:  
EMV eraldistart viia läbi 18.08; 
EMV grupisõidud M/NE; M/NU23 ja M/NJ viia läbi 20.08; 
EMV grupisõidud M/MN16, Seeniorid1-8 ja Sport viia läbi 21.08. 
 
OTSUSTATI: Juhatus otsustas EMV maanteel läbi viia 18-21. augustil – 18.08 eraldistart; 20-21.08 grupisõidud. 
Sellega seoses lubati Rõuge Rattamaraton viia 23. augustile (esialgne kuupäev oli 20.08). 
 
 
4.Pp EJL 2020. aasta võistluskalendri kinnitamine 

Seoses riigis kehtestatud eriolukorraga jäid ära paljud EJL-i kalendrivõistlused. EJL juhatus tühistas 

võistluskalendri täielikult 22. aprillil. Koosolekul otsustati, et eriolukorra lõppemisel avab EJL uuesti kalendri 

taotluste vooru. 

Vabariigi Valitsuse 14. mai otsusega lubati alates 18. maist 2020 vabas õhus spordivõistluste korraldamine 

pealtvaatajateta, kui tegevustes osalejaid on maksimaalselt 100. Sellega seoses avasime uuesti Eesti 

Jalgratturite Liidu võistluskalendrisse võistluste registreerimise. Avalduste esitamise aeg oli 18. maist kuni 25. 

maini. 

Kalendrisse registreeriti 74 võistlust, koos juba olnud kolme võistlusega on kalendris kokku 77 võistlust. 

04.12.2019 kinnitatud kalendris registreeriti 95 võistlust. 

Ala Registreerunute arv 2020 Registreerunute arv 2019 

MNT 30 38 

MTB 28 38 

BMX 9 9 

TREKK 3 3 

CC 7 7 

KOKKU 77 95 

   

Võistluskalender: https://docs.google.com/spreadsheets/d/1oOB7SaNKVXZlYH4_7deHlTnagg8-

_tdqRpdnM2mYhGw/edit#gid=1723058796 

 

ETTEPANEK: Kinnitada 2020. aasta võistluskalender. 

OTSUSTATI: Juhatus otsustas kinnitada EJL-i võistluskalendri. 

 

 

5. Pp EJL arengukava 2022 – 2028 koostamisest 

Juhatuse koosolekul nr. 32 (04.12.2919) arutati arengukava koostamise plaane. Urmas Karlson esitas 
arengukava koostamise töögrupi koosseisu. 
 
Sellel hetkel olid andnud oma nõusoleku osalemiseks:  
 
1. Klubide esindaja – Johannes Jõgi 
2. Kohtunike esindaja ja seni kehtiva arengukava koostamisel suure panuse andnud – Raimo Ronimois 

https://docs.google.com/spreadsheets/d/1oOB7SaNKVXZlYH4_7deHlTnagg8-_tdqRpdnM2mYhGw/edit#gid=1723058796
https://docs.google.com/spreadsheets/d/1oOB7SaNKVXZlYH4_7deHlTnagg8-_tdqRpdnM2mYhGw/edit#gid=1723058796


3. Võistluste korraldajate esindaja – Mihkel Reile 
4. Treenerite NK. esindaja – Kristina Kapajeva  
5. Juhatuse esindaja – Madis Lepajõe 
6. EJL sekretariaadi poolt – Urmas Karlson 
 
Töögrupp pidi alustama  tegevust 2020. aasta esimesel poolel. Arengukava peaks valmis olema kinnitamiseks 
2021. aasta üldkoosolekuks.  
  
Esialgsed tegevusplaanid lükkusid eriolukorra tõttu aasta teise poolde, mis ei tohiks segada arengukava 
valmimist esialgselt planeeritud ajaks.  
 
Paraku elu on teinud veel ootamatuid muudatusi ja kahjuks Madis meie ühises tegevuses enam osaleda ei saa.  
 
Ettepanek on lisada töögruppi EJL-i juhatuse poolseks esindajaks Sander Maasing, kelle valdkond on 
rattaspordiga seotud rajatised ja keskused. Kuna sporditaristute arendamine on arengukava üks osa, siis 
Sander oleks õige inimene töögrupis osalema. Oma nõusoleku on Sander andnud.  
  
Edasised tegevusplaanid  
1.  Koostatud on arengukava esmane töömaterjal tutvumiseks ja mõtete kogumiseks töörühmale edastatud. 

Näha saab siit:   
https://drive.google.com/file/d/1j5XcHa2jz_BLQ1XyS2mRpnE-QPLIo1FW/view?usp=sharing 
2.  Kohtumine konsultatsiooniks töögrupi ja Spordikoolituse ja -Teabe Sihtasutuse juhi Toomas Tõnisega 17. 

juunil. 
3.  Esimesed täiendusettepanekud ja edasised sammud 29. juuniks. Info edastamine e-mail ja google drive 

kaudu. 
 
ETTEPANEK: Võtta teadmiseks. 

OTSUSTATI: Juhatus võttis info teadmiseks, kusjuures arengukava edenemisest tehakse ülevaade igal järgneval 

koosolekul. 

 

 

6. Pp EOK juhtorganite valimistest 08.06.2020 

Vastavalt 6. aprilli 2020 täitevkomitee otsusele toimub Eesti Olümpiakomitee täiskogu (üldkoosolek) 8. juunil 
2020.a. kell 13.00 Tallinnas Kadrioru staadionil. Koosolekule registreerimine algab 12.00. 
 
Päevakord: 
1. EOK 2019. majandusaasta aruande kinnitamine ja 2020. majandusaasta kontrollimiseks audiitori 
nimetamine; 
2. EOK presidendi, asepresidentide, täitevkomitee liikmete ja esindajate kogu liikmete valimine; 
3. Muudatused liikmeskonnas; 
4. EOK aunimetuste omistamine. 
 
Eesti Jalgratturite Liidu poolt on esitatud EOK täitevkomitee liikme kandidaadiks Raivo Rand ja EOK esindajate 
kogu liikme kandidaadiks Urmas Karlson. 
 
EOK saadab täiskogu materjalid EOK liikmetele hiljemalt nädal enne koosolekut. EOK täpsustab ürituse 
formaati, võttes arvesse Valitsuse poolt kehtestatud piiranguid ning Terviseameti soovitusi. 
  
Eestis kehtivate piirangute tõttu on täiskogul võimalik osaleda vaid iga EOK liikme ühel esindajal. EJL poolt on 
registreeritud Raivo Rand. Kõikidel soovijatel on võimalus üldkoosolekut jälgida otseülekannetes Delfi TV-s ja 
ERR-is. 
 

https://drive.google.com/file/d/1j5XcHa2jz_BLQ1XyS2mRpnE-QPLIo1FW/view?usp=sharing


Presidendikandidaadi esitasid EOK 125-st liikmest 95. EOK presidendiks kandideerimiseks vajalikud 15 
toetushäält kogusid praegune president Urmas Sõõrumaa ja asepresident Tõnu Tõniste, rohkem kandidaate ei 
esitatud. 

Presidendikandidaadi esitasid EOK 125-st liikmest 95. EOK presidendiks kandideerimiseks vajalikud 15 
toetushäält kogusid praegune president Urmas Sõõrumaa ja asepresident Tõnu Tõniste, rohkem kandidaate ei 
esitatud. 

 Urmas Sõõrumaa  -  näeb tegevust uuel valimisperioodil  peamiselt EOK-st väljaspool olevate  
institutsioonidega koostöö parandamisel ja  uute kontaktide leidmisel , lisaks sporditaristute arendamine ja 
erasektori kaasamine.  

 Tõnu Tõniste -  näeb oma tegevust valimisperioodil EOK sisese töö efektiivsemaks muutmisel  ja  tippspordi 
arendamiseks parimate tingimuste loomist. 

Kahe asepresidendi kohale esitasid EOK liikmed 16 kandidaati, kellest nõusoleku kandideerimiseks andsid 13.  

Valitakse 14 täitevkomitee liiget, neist 9 peavad olema olümpiaalaliitude esindajad. EOK liikmed esitasid 41 
kandidaati, kellest nõusoleku kandideerimiseks andsid 39.  

ETTEPANEK:  Arutada ja otsustada EJL-i poolne strateegia valimistel.  
OTSUSTATI: Juhatus arutas EJL-i poolset strateegiat. Info võeti teadmiseks. 
 
 
7. Pp 2020 võistlushooaja piduliku ürituse toimumisaja määramine 

Viimastel aastatel on EJ-iL pidulik hooaja lõpuüritus viidud läbi novembri esimesel poolel oleval kolmapäeval.  

Marju Puusepp saatis mõned mõtted selle hooaja lõpupeo korraldamise kohtadele: 
Balti jaama ootepaviljon (see on kenasti korda tehtud). 
https://www.google.com/maps/uv?hl=et&pb=!1s0x469293253b317adb%3A0x936dee3a039ee235!3m1!7e115
!4shttps%3A%2F%2Flh5.googleusercontent.com%2Fp%2FAF1QipMoXfvZiF6l8QV6UVGc5SVRbUjDWUBGhsX71
oEw%3Dw270-h180-k-no!5sbalti%20jaama%20ootepaviljon%20-
%20Google%20otsing!15sCgIgAQ&imagekey=!1e10!2sAF1QipMoXfvZiF6l8QV6UVGc5SVRbUjDWUBGhsX71oE
w&sa=X&ved=2ahUKEwj2k6_YlOXpAhXpwosKHcEsAZwQoiowE3oECBEQBg 
 
Kultuurikatel – seal palju erinevaid võimalusi. Varasemalt on väga hõivatud olnud, ehk nüüd on vabu kuupäevi 
rohkem. 
 
Suur telk Maarjamäe lossi hoovil - https://klinkberg.eu/klinkberg-venue/ 
 
Heliose saal - https://www.monet2klimt.ee/corporates-2/ 
Seal saaks vahva sobiva temaatikaga videoseina luua, mis annabki kogu kunstilise dekoori ruumile.  
***Miinuseks – paar aastat tagasi olid seal kohutavad wc-d. Ruum lahe, aga peab uurima huvi korral muud 
ümbritsevat keskkonda. 
 
Glehni loss oleks ka vahva vaheldus  - samas, ma ei ole seal juba aastaid käinud. Mis seisus seal majapidamine 
on…? 
 
Heade soovidega ning TERVIST! 
Marju  
 
ETTEPANEK: Otsustada piduliku hooaja lõpetamise aeg ja arutada kohta. 

Kuupäevad: 4. november, 11. november, 18. november või 25. november. 

https://www.google.com/maps/uv?hl=et&pb=!1s0x469293253b317adb%3A0x936dee3a039ee235!3m1!7e115!4shttps%3A%2F%2Flh5.googleusercontent.com%2Fp%2FAF1QipMoXfvZiF6l8QV6UVGc5SVRbUjDWUBGhsX71oEw%3Dw270-h180-k-no!5sbalti%20jaama%20ootepaviljon%20-%20Google%20otsing!15sCgIgAQ&imagekey=!1e10!2sAF1QipMoXfvZiF6l8QV6UVGc5SVRbUjDWUBGhsX71oEw&sa=X&ved=2ahUKEwj2k6_YlOXpAhXpwosKHcEsAZwQoiowE3oECBEQBg
https://www.google.com/maps/uv?hl=et&pb=!1s0x469293253b317adb%3A0x936dee3a039ee235!3m1!7e115!4shttps%3A%2F%2Flh5.googleusercontent.com%2Fp%2FAF1QipMoXfvZiF6l8QV6UVGc5SVRbUjDWUBGhsX71oEw%3Dw270-h180-k-no!5sbalti%20jaama%20ootepaviljon%20-%20Google%20otsing!15sCgIgAQ&imagekey=!1e10!2sAF1QipMoXfvZiF6l8QV6UVGc5SVRbUjDWUBGhsX71oEw&sa=X&ved=2ahUKEwj2k6_YlOXpAhXpwosKHcEsAZwQoiowE3oECBEQBg
https://www.google.com/maps/uv?hl=et&pb=!1s0x469293253b317adb%3A0x936dee3a039ee235!3m1!7e115!4shttps%3A%2F%2Flh5.googleusercontent.com%2Fp%2FAF1QipMoXfvZiF6l8QV6UVGc5SVRbUjDWUBGhsX71oEw%3Dw270-h180-k-no!5sbalti%20jaama%20ootepaviljon%20-%20Google%20otsing!15sCgIgAQ&imagekey=!1e10!2sAF1QipMoXfvZiF6l8QV6UVGc5SVRbUjDWUBGhsX71oEw&sa=X&ved=2ahUKEwj2k6_YlOXpAhXpwosKHcEsAZwQoiowE3oECBEQBg
https://www.google.com/maps/uv?hl=et&pb=!1s0x469293253b317adb%3A0x936dee3a039ee235!3m1!7e115!4shttps%3A%2F%2Flh5.googleusercontent.com%2Fp%2FAF1QipMoXfvZiF6l8QV6UVGc5SVRbUjDWUBGhsX71oEw%3Dw270-h180-k-no!5sbalti%20jaama%20ootepaviljon%20-%20Google%20otsing!15sCgIgAQ&imagekey=!1e10!2sAF1QipMoXfvZiF6l8QV6UVGc5SVRbUjDWUBGhsX71oEw&sa=X&ved=2ahUKEwj2k6_YlOXpAhXpwosKHcEsAZwQoiowE3oECBEQBg
https://www.google.com/maps/uv?hl=et&pb=!1s0x469293253b317adb%3A0x936dee3a039ee235!3m1!7e115!4shttps%3A%2F%2Flh5.googleusercontent.com%2Fp%2FAF1QipMoXfvZiF6l8QV6UVGc5SVRbUjDWUBGhsX71oEw%3Dw270-h180-k-no!5sbalti%20jaama%20ootepaviljon%20-%20Google%20otsing!15sCgIgAQ&imagekey=!1e10!2sAF1QipMoXfvZiF6l8QV6UVGc5SVRbUjDWUBGhsX71oEw&sa=X&ved=2ahUKEwj2k6_YlOXpAhXpwosKHcEsAZwQoiowE3oECBEQBg
https://klinkberg.eu/klinkberg-venue/
https://www.monet2klimt.ee/corporates-2/


OTSUSTATI: Juhatus otsustas kuupäevaks kinnitada 25. november seoses Vuelta lõppemisega 8. novembril, et 

kõik profid jõuaksid koju üritusest osa võtma. Otsustati võtta järgmised pakkumised Noblessner, Balti jaam 

ootepaviljon, Maarjamäe lossi hoovi telk, Heliose saal, Glehni loss. 

 
 
8. Pp Muud küsimused 

8.1. Pp Kokkuvõte Põhjamaade rattaspordi ühenduse maantee osakonna koosolekust  

Täpsema ülevaate andis koosoleku käigus Rene Mandri. 

Põhjamaade maanteesõidu ühenduse esimene koosolek toimus virtuaalselt 08.05.  
 
Määratleti ühise tegevuse prioriteedid. 
1. Koordineerida regioonis võistluskalender selliselt, et suuremad võistlused ei kattuks. 
2. Leida lahendusi ühiste võistluste korraldamiseks naiste ja noorte võistlusklassidele.  
3. Luua regioonis ühtne regulatsioon noorte võistlusklasside tehniliste piirangute osas.  
4. Uue ala E-Spordi arendamine regioonis.  Eesti peaks esitama kontaktisiku, kes E-Spordi asju ajaks ja infot 
naaberriikidega jagaks. Rootslaste poolt tuli ka pakkumine ühise E-Spordi sarja korraldamiseks. 
 
KOMMENTAAR (R. Mandri): Põhi eesmärk maantee komisjonil on, et UCI ja Põhjamaade võistlused ei kattuks. 
Suurim probleem kõigi jaoks on naiste jalgrattasport. Norra ja Taani soovivad, et noortespordile seaks 
piirangud UEC, et tingimused oleksid kõigil samad. UEC ei ole oma tagasisidet selle kohta saatnud. 
KOMMENTAAR (R. Rand): Kindlasti võiks üks teema olla, kuidas teha ühiseid võistlusi naistele ja noortele. 
KOMMENTAAR (R. Mandri): Norrakad ja taanlased ei ole huvitatud Eestisse noortega tulema, pigem minnakse 
Belgiasse, Hollandisse. Puudutati ka e-spordi teemat, peaksime leidma inimese, kes oleks Eesti esindaja e-
spordi komisjonis. See võiks olla potentsiaalne suurim tuluallikas Liidu jaoks, põhi tuluallikas on teleülekannete 
müümine. 
 
OTSUSTATI: Mõelda ja arutleda, kes võiks Eesti poolt olla Nordic Cyclingu e-spordi komisjonis. 
 
 
8.2. Rattatreeninguteks sobivate teedevõrgustiku parandamise võimalused 

Ülevaate teemast andis Raivo Rand: Maanteeamet hakkab tegema teid tolmuvabadeks üle Eesti. Sellega 
seoses peaksime kaardistama 3-5km kruusatee lõigud, mis aitaksid jalgratturitel tekitada häid treeningute 
ringe. Tänu sellele saame ratturid ära tuua suurte koormustega teedelt väiksematele teedele. 

OTSUSTATI: Sander Maasing koostab klubidele üleskutse, et nad saadaksid ettepanekud, millised lõigud võiks 
asfalteerida. Ettepanekutes peaks olema täpselt ära toodud tee nr ja km vahemik, lisaks kui võimalik väljavõte 
kaardist. Liit ootab ettepanekuid kahe nädala jooksul, kuu pärast saadab Liit ettepanekud Maanteeametisse. 
 
 
8.3  Järgmine juhatuse koosolek toimub maantee EMV ajal 19. augustil 2020. 


